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PROTOKÓŁ Nr XIII/12                                                                                                         

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                                           

odbytej w dniu 23 lutego 2012r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1400.                                                         

I. Obecność.  

 

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                                  

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych.                                                 

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                     

W sesji udział wzięli:                                                                                     

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu,                                                                            

Anna Stępień-Buryszek – p.o. Sekretarz Powiatu                                                                      

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                                

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.                                             

 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)                                                                                 

1. Sprawy regulaminowe:                                                                                                

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                                   

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie   

lub zmianę,                                                                                                                                            

c) przyjecie protokołu z XII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 

grudnia 2011r.                                                                                                                                   

2. Interpelacje i zapytania radnych.  

3.Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 

2011r. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 

2011r.  

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

5. Sprawozdanie z pozyskanych środków pomocowych w 2011r. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

6.Sprawozdanie z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r.  

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

7.Informacja nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego 

w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego 

i ambulatoryjnego, 
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a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

8.Przyjęcie sprawozdania z realizacji wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w 2011r.                                       

9.Przyjęcie sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2011.   

10.Wystąpienie do gmin Powiatu Goleniowskiego z apelem o przystąpienie do 

wspólnej realizacji Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego „Razem 

Bezpieczniej” na lata 2012-2015.      

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a)nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie, 

b)przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-2014, 

c)określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie  

z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 

ustalenia opłaty rodzicom, osobom dysponującym dochodem dziecka, osobie 

pełnoletniej, która osiągnęła pełnoletność w pieczy zastępczej, za pobyt dziecka  

w pieczy zastępczej, 

d)zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Goleniowie  

w trzyletnią zasadniczą szkołę zawodową, 

e)zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowogardzie  

w trzyletnią zasadniczą szkołę zawodową, 

f)wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego, 

g)zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości 

przy sprzedaży nieruchomości nr 155/2 położonej w obrębie Mosty, 

h)wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszaru wodnego, 

i)uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Goleniowie, 

j)przyznania dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu 

fortepianu do Ośrodka Kultury i Sportu w Maszewie, 

k)zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r., 

l)zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu  

Goleniowskiego na lata 2011-2020. 

12.Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie 

za 2011r. 

13.Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu  

w Goleniowie za 2011r. 

14.Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady 

Powiatu w Goleniowie za 2011r.    

15. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

16. Wolne wnioski. 
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17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Zamknięcie obrad.  

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XIII sesji 

Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli 

mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia i zapytał, 

czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Nie zgłoszono wniosków o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół  

z XII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 grudnia 2011r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu. 

Radni uwag nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych.   

Ad.2.        

1. Radny Piotr Kijko wniósł następujące zapytania:    

1) Jakie były merytoryczne powody zwolnienia ordynatora chirurgii Pana Miczko? 

2) Czy dr Miczko podczas swojej pracy otrzymał pisemna naganę, upomnienie  

w ciągu 6 lat pracy jako ordynator oddziału chirurgicznego? 

3) Czy podczas 6 lat pracy Pana ordynatora Miczki wpłynęła na piśmie skarga jeśli 

tak, to ile od pacjentów odnośnie jego pracy oraz kontaktów z pacjentami? 

4) Czy po zdarzeniu, które miało miejsce w Goleniowie z udziałem męża naszej Pani 

Posłanki ktoś z Zarządu lub przedstawiciel Zarządu Powiatu próbował się 

skontaktować z dr Miczko ewentualnie porozmawiać celem wyjaśnienia całej 

sprawy? 

5) 06 lutego zebrała się Komisja Spraw Społecznych i Oświaty, która dyskutowała 

nt. działalności szpitala. Pytanie do Przewodniczącego Rady i Starosty:  

17 stycznia wpłynęło do Starostwa pismo od dr Andrzeja Miczko informujące między 

innymi o sytuacji na oddziale chirurgicznym, o środkach pozyskanych w ciągu 6 lat 

jego pracy. Dlaczego te materiały nie zostały przekazane radnym powiatu? 

2. Radna Gizela Rybicka wniosła: 

1) W imieniu mieszkańców Goleniowa wniosła o naprawę chodnika na ul. 

Przestrzennej od mostu w kierunku ronda przy ul. Wojska Polskiego, który został 
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podmyty przez wodę przez co utrudnione jest przejście pieszo, na wózkach 

inwalidzkich oraz z wózkami dziecięcymi oraz grozi utratą zdrowia. 

2) Radna podziękowała Wicestaroście Tomaszowi Kuliniczowi za szybką interwencję 

w sprawie odśnieżenia drogi na odcinku Osina – droga krajowa nr 6. Następnie 

Radna zwróciła się o to, aby zwrócić uwagę firmie odśnieżającej ten rejon, aby  

w przyszłości w pierwszej kolejności odśnieżać tę drogę ponieważ duża część 

mieszkańców Osiny pracuje poza miejscem swojego zamieszkania i musi 

przemieszczać się tą drogą do pracy, która bardzo często w godzinach rannych jest 

nie odśnieżona.     

3. Radna Danuta Faryniarz wniosła zapytania w związku z przekształceniem 

szpitala w spółkę: 

1) Dotyczy należytej staranności przy ustalaniu warunków przekształcenia szpitala 

w spółkę. Czy Zarząd Powiatu zabezpieczył interesy powiatu, interesy majątkowe? 

Czy ustalił wysokość czynszu dzierżawnego za majątek powiatu, a jeśli tak to czy 

przyjęte stawki czynszu zabezpieczają pokrycie kosztów amortyzacji majątku, aby 

nie było wątpliwości, że decyzje Zarządu związane z realizacją przychodów  

z majątku powiatu udostępnionego spółce są niekorzystne? 

2) Czy dopełniono obowiązku sporządzenia protokołów zdawczo-odbiorczych 

dotyczących dzierżawy nieruchomości oraz majątku ruchomego szpitala? 

3) Proszę o wskazanie wszystkich działań Zarządu  Powiatu dzięki, którym nie 

będzie podejrzeń o niegospodarność zwłaszcza w kontekście dramatycznej sytuacji 

finansowej szpitala, który w roku 2011 odnotował potężną stratę i dług w wysokości 

ponad 11 mln zł. 

4) Czy powiat jako organ założycielski zaplanował kontrolę w ramach funkcji 

nadzoru nad działalnością spółki szpitalnej i czy znajdują się odpowiednie zapisy  

w planie kontroli wewnętrznej Starostwa Powiatowego. Jakie zatem działania zostały 

zaplanowane w celu zapewnienia sprawnego i skutecznego nadzoru nad 

działalnością szpitalnego centrum?  

Godz. 1210 przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira, stan – 19 radnych.  

4.Radny Kazimierz Lembas. 

1) Zwrócił się w imieniu mieszkańców wsi Wojcieszyn o interwencję w sprawie 

ponownego remontu drogi Wojcieszyn-Radosław. Ponieważ droga po remoncie 

wygląda dużo gorzej niż przed remontem. Wśród mieszkańców jest  domniemanie, 

że środki przeznaczone na remont drogi zostały wyrzucone w błoto. Zdjęcia  

w załączeniu. 

2) W imieniu mieszkańców zwrócił się o interwencję w sprawie drogi Błotno – 

Trzechel, której stan techniczny jest bardzo zły i zdarza się, że tak jak w miesiącu 

styczniu br. jest ona nieprzejezdna. Mieszkańcy oczekują wskazania, czy remont tej 

drogi jest ujęty w planie finansowym na rok bieżący oraz ewentualne podanie 

terminu naprawy tej drogi. Zdjęcia w załączeniu.  
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3) W jaki sposób w roku bieżącym będziemy jako powiat realizować wspólne 

przedsięwzięcia w zakresie dróg, chodzi o współfinansowanie inwestycji drogowych  

gmin i powiatu. Radny wniósł o przedstawienie takiego wykazu wspólnych 

inwestycji.   

4) Zgodnie z art. 82 ustawy o lecznictwie wynika, że załącznikiem do przekształcenia 

szpitala jest sporządzony bilans, dokumenty związane z wyceną majątku, w tym  

z powołaniem rzeczoznawcy. Radni chcieliby zapoznać się z tymi dokumentami, aby 

zdementować doniesienia prasowe o 11 mln długu szpitala. Chodzi o wyjaśnienie 

jaki jest faktyczny dług szpitala i jeżeli na dzień dzisiejszy nie może zostać 

udostępniony bilans to radni chcieliby otrzymać informację jaka jest faktyczna 

kwota zadłużenia szpitala za 2011r. 

5) Wniósł o zapoznanie radnych powiatu z umową między Prezesem spółki,  

a Zarządem Powiatu. W jaki sposób zostały zabezpieczone interesy spółki, czyli 

właściciela. Radny stwierdził, iż poprzednia umowa z dyrektorem SPSP  

w Goleniowie była tak sporządzona, iż nie mieliśmy żadnego wpływu na wynik 

finansowy szpitala. Zdaniem radnego nowa umowa powinna zostać zawarta w taki 

sposób, aby prezes w jakiś sposób odpowiadał za wynik finansowy spółki szpitalnej. 

6) Wniósł o poinformowanie radnych powiatu jaka szkoda została wyrządzona 

szpitalowi, czy spółce w związku z wypowiedzeniem kontraktu dr Miczko. Jak 

wiadomo Pan Miczko otrzymuje wynagrodzenie za pracę, której nie wykonuje. 

Radny wnosi o przedstawienie wysokości tej kwoty oraz informację kto tę szkodę 

poniesie?       

5. Wnioski i interpelacje grupy 6 radnych Rady Powiatu: Cz. Siwka,  

K. Lembasa, G. Rybickiej, P. Kijko, D. Faryniarz, W. Włodarczyka. Pismo 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

W związku z notorycznym uchylaniem się od odpowiedzi na interpelacje oraz 

kierowane do Starosty wnioski my niżej podpisani zwracamy się z n/w wnioskami 

oczekując w ustawowym terminie na pisemną odpowiedź. 

1) Co było przyczyną wzrostu zadłużenia SPSP za rok 2011 ponad deklarowaną 

kwotę 10 mln zł o jakiej informował Zarząd Powiatu Radnych. 

2) Jako grupa radnych jesteśmy zaniepokojeni zarówno sytuacją finansową Szpitala 

jak i polityką kadrową (między innymi sprawa dr Andrzeja Miczki). W sytuacji kiedy 

zarządzający Szpitalem, a teraz Spółką lekceważy decyzje radnych i być może 

wprowadza Zarząd Powiatu w błąd może dalej zarządzać Spółką? Uważamy, iż jako 

Rada powinniśmy podjąć decyzję o udzieleniu votum nieufności dla zarządzającego 

Spółką. 

3) Wnioskujemy o przeprowadzenie audytu zewnętrznego, który pokazałby stan 

faktyczny finansów szpitala.  

4) Wnosimy o wyjaśnienie na jakiej podstawie prawnej w okresie od 30.06.2011 do 

września ubiegłego roku dyrektor szpitala pobierał wynagrodzenie i na mocy jakich 

upoważnień kierował placówka szpitalną. 
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5) Jaka jest przyczyna zaprzestania realizacji projektu „Wypracowanie programu 

przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i młodzieży w Powiecie 

Goleniowskim” Kto z pracowników Starostwa uczestniczył w realizacji projektu, wg 

jakiego harmonogramu pracy, czy otrzymywał gratyfikację finansową za realizację 

projektu, jeśli tak to w jakiej wysokości. Czy wniosek został rozliczony i uzyskał 

akceptację.  

6)Jakie zmiany kadrowe dotyczące zatrudniania i zwalniania pracowników nastąpiły 

w poszczególnych komórkach Starostwa w okresie pełnienia przez Pana funkcji 

Starosty. 

7) Czy uchwała nr XXIV/196/01 Rady Powiatu w Goleniowie z 29 marca 2001r. 

wraz z załącznikiem nr 1 jest w całości przestrzegana przez zarządzających 

Szpitalem.   

6. Radny Czesław Siwek zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady  

o wyjaśnienie dlaczego nie respektuje uchwalonego przez Radę Planu Pracy 

Rady Powiatu na 2012r. i nie zwołał sesji w miesiącu styczniu? 

Starosta T. Stanisławski zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby ten wystąpił 

z zapytaniem do radcy prawnego o wydanie opinii prawnej dot. udzielania 

odpowiedzi na zapytania radnych, które dotyczą bezpośrednio osób zatrudnionych 

w Szpitalnym Centrum Medycznym w Goleniowie sp. z o.o.   

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2011r. 

stanowi zał. nr 4 do protokołu.        

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż niniejsze sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i 

Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowane. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2011r. 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.   

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  
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Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowane. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 20011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   

Ad.5. Sprawozdanie z pozyskanych środków pomocowych w 2011r. stanowi zał. nr 

6 do protokołu.  

Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z pozyskanych środków pomocowych w 2011r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych  

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r. stanowi zał. nr 7 

do protokołu.  

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z realizacji inwestycji powiatowych w 2011r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   

Ad.7. Informacja nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego  

w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego i ambulatoryjnego 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad.7.a.   Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była 

analizowana przez Zarząd Powiatu i została pozytywnie zaopiniowana. 
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Ad.7.b.  Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą informację zaopiniowała pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższą 

informację Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji 

nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego w świadczenia 

medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego i ambulatoryjnego Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   

Ad.8. Sprawozdanie z realizacji wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2011r. stanowi zał. nr 9 do 

protokołu. 

Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował 

powyższe sprawozdanie.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z realizacji wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2011r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.9. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił Sprawozdanie Starosty 

Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2011, które 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku w roku 2011 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.     

Ad.10. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc przedstawił projekt apelu Rady 

Powiatu kierowany do samorządów gmin o przystąpienie do wspólnej realizacji 

Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
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obywateli i porządku publicznego „Razem Bezpieczniej” na lata 2012-2015. Apel 

wraz z programem stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Przerwa od godz. 1240 do godz. 1250 

Godz. 1250 – obrady sesji opuściła radna Gizela Rybicka - stan Rady 18 radnych.  

Ad.11.a. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie, który 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie nadania 

Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UHWAŁA NR XIII/100/12 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Ad.11.b. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-2014, który stanowi 

zał. nr 14 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-2014 Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/101/12 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad.11.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie z odsetkami, 

odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia 

opłaty rodzicom, osobom dysponującym dochodem dziecka, osobie pełnoletniej, która 

osiągnęła pełnoletność w pieczy zastępczej, za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu.     
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania a podjęciem uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie  

z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 

ustalenia opłaty rodzicom, osobom dysponującym dochodem dziecka, osobie 

pełnoletniej, która osiągnęła pełnoletniość w pieczy zastępczej, za pobyt dziecka 

pieczy zastępczej Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/102/12 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad.11.d. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształceni Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Goleniowie w trzyletnią zasadniczą 

szkołę zawodową, która stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Goleniowie w trzyletnią 

zasadniczą szkołę zawodową Rada glosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

UCHWALA NR XIII/103/12 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad.11.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowogardzie w trzyletnią 

zasadniczą szkołę zawodową. Projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowogardzie w trzyletnią 
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zasadniczą szkołę zawodową Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR XIII/104/12 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad.11.f. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego. Projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/105/12/ stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Ad.11.g. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości nr 155/2 położonej  

w obrębie Mosty, która stanowi zał. nr 24 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

Radna A. Fedorczuk-Smolira zapytała, czy jest jakiekolwiek zainteresowanie 

kupnem tej nieruchomości? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że jest zainteresowanie jedynie telefoniczne  

i nikt z zainteresowanych nie złożył żadnej oferty.   

Radny B. Grodź powiedział, że ustawa o gospodarce nieruchomościami dopuszcza 

obniżenia ceny nieruchomości o 50%. Radny zwrócił uwagę na ten zapis ponieważ 

obniżenie ceny spowodowałoby większe zainteresowanie tą nieruchomością,  

a przetarg ma to do siebie, że wyłania cenę najwyższą i być może zainteresowanie 

mogłoby być większe. Zdaniem radnego może należałoby się zastanowić nad 

obniżeniem ceny o 50% między innymi dlatego, że utrzymanie tego obiektu generuje 

wysokie koszty i nie tylko ogrzewania w okresie zimowym ale konserwacji, dozoru 

oraz ogłaszania przetargów. Po pewnym czasie może się okazać, że nie osiągniemy 

nawet 50% wartości nieruchomości, po którymś z kolei przetargu. 
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Radny K. Lembas odpowiedział radnemu B. Grodziowi, iż na posiedzeniu Komisji 

autorzy uchwały informowali członków obu Komisji o takim przysługującym prawie.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości nr 155/2 

położonej w obrębie Mosty Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/106/12 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad.11.h. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszaru wodnego, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszaru wodnego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

UCHWALA NR XIII/107/12 stanowi zał. nr 27 do protokołu.    

Ad.11. i. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Goleniowie, 

który stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Goleniowie 

Rada głosowała 16 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.   

UCHWAŁA NR XIII/108/12 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad.11.j. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu 

fortepianu do Ośrodka Kultury i Sportu w Maszewie, który stanowi zał. nr 30 do 

protokołu.   
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu 

fortepianu do Ośrodka Kultury i Sportu w Maszewie Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/109/12 stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad.11.k. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r., która stanowi 

zał. nr 32 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały nie otrzymał jednogłośnej pozytywnej opinii ponieważ mocą tej uchwały 

wprowadzamy decyzje, o których radni wcześniej nie zostali poinformowani. I tak  

w uzasadnieniu w pkt 2 jest pozycja mówiąca o zmniejszeniu dochodów w kwocie 

600 tyś zł, z tytułu planowanych wpływów z tytułu dzierżawy nieruchomości 

szpitalnych spółce powstałej z przekształcenia SPSP w Goleniowie. Ze względu na 

trudną sytuację finansową szpitala nastąpiła zmiana formy z dzierżawy na 

użyczenie. Zdaniem radnego nie powinno być tak, że z uzasadnienia uchwały radni 

dowiadują się o decyzjach Zarządu w kwestiach budżetowych. O takich decyzjach 

radni powinni być informowani przed dyskusją nad zmianami w budżecie powiatu 

dlatego też połowa członków Komisji wstrzymała się od wydania pozytywnej opinii, 

co do niniejszego projektu uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r. Rada głosowała 

12 głosami za, przy 4 przeciw i 2 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XIII/110/12 stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

Ad.11.l. Skarbnik Powiatu Z. Mazur przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2011-2020. Projekt uchwały stanowi zał. nr 34 do protokołu.    
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały został w połowie zaopiniowany pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2011-2020 Rada głosowała 12 głosami za, przy 6 wstrzymujących się.  

UCHWAŁA NR XIII/111/12 stanowi zał. nr 35 do protokołu. 

Ad.12. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 

2011r., które stanowi zał. nr 36 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2011r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad.13. Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Bogusław Grodź 

przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 

Powiatu w Goleniowie za 2011r., które stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu w Goleniowie za 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad.14. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Jolanta Jarlaczyńska 

przedstawiła Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty za 

2011r., które stanowi zał. nr 38 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu w Goleniowie za 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad.15. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie 

w okresie od 8 grudnia 2011r. do 8 lutego 2012r. stanowi zał. nr 39 do protokołu.   

Radny Piotr Kijko poprosił o wyjaśnienie pkt 27 i 28 ze str. 3 sprawozdania. 

Radny K. Lembas zapytał o pkt 2 na str. 10 mówiący o kupnie działki od Gminy 

Goleniów na kwotę 251.424,30 pod realizację inwestycji w ramach Programu 

Naprawczego WPOW w Goleniowie. Radny zapytał dlaczego chcemy kupować działkę 

w Goleniowie, skoro inne gminy proponowały na ten cel przekazać powiatowi  

działkę nieodpłatnie? Następnie radny poprosił o wyjaśnienie pkt 10 ze str. 12 dot. 

„ABOMEDU” Domu Spokojnej Starości.   
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Radny Cz. Siwek poprosił o wyjaśnienie różnic pomiędzy pkt 3 i 7 oraz pkt 4 i 8 na 

str. 3  

Radna D. Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie częstego zatwierdzania aneksów do 

arkusza organizacji ZSP w Goleniowie.  

Wicestarosta odpowiedział na pytanie radnej D. Faryniarz, iż zmiany w arkuszach 

organizacyjnych w ZSP w Goleniowie zbiegły się w czasie z chorobami pracowników 

i nauczaniem indywidualnym. Na zapytanie radnego P. Kijko Wicestarosta poprosił 

o wyjaśnienie Panią Dyrektor PCPR K. Jaworską, która   

poinformowała, iż jedno z upoważnień dotyczyło udzielonego przez Zarząd Powiatu 

upoważnienia do podpisywania w imieniu Zarządu porozumień  

z powiatami, na terenie których przebywają nasze dzieci w pieczy zastępczej oraz  

z tymi powiatami, z terenu których dzieci przebywają w pieczy zastępczej na terenie 

Powiatu Goleniowskiego. Konsekwencją powyższego było wejście z dniem 1 stycznia 

br. w życie nowej ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Wszystkie wcześniej zawarte w tych tematach porozumienia z mocy prawa wygasły. 

Drugie upoważnienie dotyczyło umów cywilnoprawnych dot. realizacji zadań  

z zakresu rehabilitacji społecznej.  

Starosta T. Stanisławski przypomniał, że wcześniej sprawozdania z działalności 

Zarządu były pisane szczegółowo raz opisowo, a raz tabelkowo, możemy również 

przygotowywać sprawozdania w formie książeczki ale chyba nie o to chodzi i jeżeli 

będą pytania do sprawozdania to będziemy na nie odpowiadać. Jeżeli chodzi  

o pytanie radnego  K. Lembasa dotyczące kupna działki, to rzeczywiście mieliśmy 

propozycje z różnych gmin ale taka jest wola jednostki, aby kolejne domki również  

znajdowały się w Goleniowie. Środki na zakup powyższej działki otrzymaliśmy  

z Urzędu Wojewódzkiego i gdybyśmy ich nie wykorzystali do końca roku, to by po 

prostu przepadły, a działka znajduje się przy takim sąsiedzie, który nie protestował  

przeciwko budowaniu domków dla dzieci z domu dziecka. 

Jeżeli chodzi o pytanie dot. „ABOMEDU” tu chodziło o koszty funkcjonowania tego 

domu. Zarząd podjął decyzje, aby przeprowadzić kontrolę odnośnie wszystkich 

umów dzierżawy w szpitalu. Kontrola została przeprowadzona i jeżeli chodzi  

o umowę z firmą „ABOMED” nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. Jeżeli 

natomiast chodzi o pytanie radnego Cz. Siwka dotyczące powtarzania się wydanych 

opinii, co do uchwał Rady Powiatu to były one opiniowane dwukrotnie po 

wprowadzonych autopoprawkach.      

Radny K. Lembas dodatkowo zapytał, czy spółka szpitalna, która powstała ma 

prawo poddzierżawiać majątek, który przekazał jej za złotówkę powiat, ponieważ 

taka sytuacja ma miejsce w szpitalu? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że ustawa o działalności leczniczej mówi 

bardzo wyraźnie o tym, że spółka, która powstała na majątku jest następcą 

prawnym wszystkich umów i zobowiązań. 

Radny K. Lembas powiedział, że on to wszystko wie tylko, że powiat przekazuje 

majątek spółce za złotówkę, a ta spółka z tego czerpie konkretne korzyści i czy 

właściciel ma tego świadomość i czy na to wyraził zgodę?        



16 
 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż spółka nie występowała o taką zgodę do 

powiatu, a spółka została zarejestrowana 7 lutego i są to jak na razie świeże sprawy.   

Radny P. Kijko zapytał kto dokonał kontroli zgodności z prawem umowy pomiędzy 

szpitalem, a firmą „ABOMED”?  

Starosta odpowiedział, że kontroli umów dzierżawy przez szpital dokonał audytor 

wewnętrzny Starostwa.    

Ad.16. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc odczytał pismo Pani Jadwigi 

Drewnikowskiej z dnia 10.02.2012r., które zostało skierowane do Rady Powiatu. 

Pismo to stanowi zał. nr 40 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący odczytał pismo Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczpospolitej Polskiej Zarządu Oddziału Powiatowego w Goleniowie z dnia 

14.02.2012r., adresowane do Rady Powiatu. Pismo to stanowi zał. nr 41 do 

protokołu. Przewodniczący poinformował, iż pismo to przekaże do Zarządu Powiatu  

i poprosił o przedstawienie stanowiska w tej sprawie na najbliższej sesji.  

Przewodniczący poinformował radnych, że na następnej sesji zostaną rozdane 

radnym druki oświadczeń majątkowych, które trzeba będzie złożyć do 30 kwietnia. 

Ad.17.  Radny Michał Bartoszewski w imieniu sołtysów i mieszkańców Gminy 

Goleniów wniósł do Komendanta Powiatowego Policji w Goleniowie o  podanie do 

publicznej wiadomości nazwisk dzielnicowych oraz ich numery telefonów. 

Radny Michał Bartoszewski ponownie złożył wniosek do Burmistrza Gminy 

Goleniów z żądaniem podania konkretnej daty wybudowania chodnika, przy bardzo 

ruchliwej ul. Żeromskiego w Goleniowie.          

Radny Cz. Siwek stwierdził, iż pismo Pani J. Drewnikowskiej spięło jakby wszystkie 

tematy dot. szpitala. Jednym punktem spornym w działalności naszego samorządu 

jest szpital, gdzie są niedomówienia i sporne sprawy. Szpital, który systematycznie 

pogłębia straty nad działalnością, którego brak jest kontroli i nadzoru. Zauważyć 

można pogarszające się stosunki międzyludzkie w związku z sytuacja wokół 

szpitala, dlatego też radny przedstawia opinię sześciu radnych, którzy składają 

wniosek o podjęcie decyzji o udzielenie votum nieufności do zarządzającego spółką 

Szpitalne Centrum Medyczne w Goleniowie. Czy ten wniosek przejdzie, czy nie to 

jest sprawa wtórna. Stanowisko radnych jest takie, ponieważ tak dalej być nie 

może. Czyżby nie było innych rozwiązań, czy ludzie są niezastąpieni? 

Radny Leszek Soroczyński stwierdził, iż list Pani Drewnikowskiej odczytany przez 

Przewodniczącego Rady świadczy o kolejnym sygnale, które docierają do radnych po 

tej niefortunnej zdaniem radnego decyzji w sprawie odwołania dr Miczki. Radny 

zwrócił się do Zarządu z pytaniem, czy nie należałoby wysłuchać drugiej strony tzn. 

zaprosić Pana Miczko na posiedzenie Zarządu, po to chociażby, aby poznać jego 

stanowisko w tej sprawie. Liczne sygnały między innymi medialne i w samym 

społeczeństwie dają nam do myślenia, że jest to postać nieprzeciętna i przejście nad 

tym do porządku dziennego jest nie w porządku wobec tego lekarza. Być może czuje 

się pokrzywdzony i trzeba dać mu szansę, aby mógł  wyrazić swoje stanowisko w tej 



17 
 

sprawie. Zdaniem radnego nie powinniśmy przechodzić nad tym zupełnie obojętnie. 

Takie sygnały jak list Pani Drewnikowskiej docierają również ustnie do radnego od 

mieszkańców Goleniowa. Radny daje pod rozwagę Zarządowi Powiatu taki pomysł, 

aby zaprosić Pana Miczko na posiedzenie Zarządu, by ten wysłuchał relacji z całego 

zajścia jakie miało miejsce w szpitalu.  

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zwrócił się z pytaniem do obecnego na 

sesji Radcy Prawnego, czy Rada Powiatu może wyrazić swoją wolę zobowiązującą, 

bądź nie zobowiązującą Radę Nadzorczą szpitala, czy radni udzielają zaufania, czy 

udzielają votum nieufności prezesowi spółki Szpitalne Centrum Medyczne  

w Goleniowie.       

Radca Prawny Przemysław Piątas odpowiedział, że nie ma takiej podstawy prawnej 

do wyrażenia przez Radę takiego stanowiska jakiegoś votum nieufności, czy też 

dezaprobaty ponieważ Rada powinna swoje uchwały podejmować na podstawie 

konkretnych przepisów prawnych, czy Rada podejmie takie stanowisko jako 

stanowisko Rady zupełnie z niczym nie związane, to jest to już kwestia odrębna. 

Natomiast żadnej podstawy w kodeksie spółek handlowych, który reguluje przede 

wszystkim działalność tej spółki nie ma do tego, żeby Rada Powiatu w jakiś sposób 

ingerowała w funkcjonowanie tej spółki. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc ogłosił 5 min przerwę. 

Przerwa od godz. 1345  - 1355. 

Godz. 1345 – obrady sesji opuścił radny Józef Korkosz – stan 17 radnych. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu radnego Cz. Siwka, który 

powiedział, iż emocje odnośnie szpitala udzielają się wszystkim i w związku z tym 

sześciu radnych ocenia dotychczasową pracę Dyrektora SPSP w Goleniowie, a teraz 

prezesa spółki Szpitalne Centrum Medyczne w Goleniowie za naganną i wnioskują 

do organu nadzorującego o spowodowanie efektu polepszającego wynik 

ekonomiczny i pracę spółki Szpitalne Centrum Medyczne w Goleniowie.  

Przewodniczący Rady dodał, iż jest to wniosek grupy radnych skierowany do 

Przewodniczącego Rady Nadzorczej Pana Zbigniewa Mazura. Kluby wspólnie podjęły 

decyzję, że dziś głosownia nie będzie, ale do tematu będziemy wracać często.  

Radny K. Lembas powiedział, że wniosek został zgłoszony i podlega przegłosowaniu 

chyba, że wnoszący wycofają ten wniosek. Nie poddając pod głosowanie wniosku 

naruszylibyśmy swoją procedurę.  

Radny Cz. Siwek poinformował Radę, iż wniosek sześciu radnych dot. wydania 

negatywnej opinii o pracy dyr. SPSP, a obecnego prezesa spółki radni podtrzymują, 

natomiast wniosek o votum nieufności radni wycofują.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie 

wniosek o wyrażenie negatywnej opinii o pracy dyrektora SPSP  

w Goleniowie Dariusza Guziaka, a obecnie Prezesa Szpitalnego Centrum 

Medycznego w Goleniowie Sp. z o.o.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku Rada głosowała 9 

głosami za, przy 1 przeciw i 7 wstrzymujących się, w obecności 17 radnych.  

Ad.17. Starosta poinformował, iż odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych 

zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.18. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc o godz. 1400 dokonał zamknięcia obrad XIII sesji Rady Powiatu  

w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała: 

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 06 marca 2012r.  

 


